
Van:
Aan: "; - BD/DWJZ/JZW;  - BD/DWJZ/JZW"
Onderwerp: Verstrekking van sms aan TK?
Datum: dinsdag 19 januari 2021 10:21:40
Prioriteit: Hoog

Collega’s,

Mede in het licht van de recente ontwikkelingen rond informatieverstrekking aan de Kamer,
benader ik jullie vanuit EZK even met een concrete vraag.

Medio december is er, zoals bekend, discussie geweest over het sluiten van ‘niet essentïële’
winkels.
In dat kader is er onder andere sms-verkeer geweest tussen een medewerker van EZK en de
winkelketen Action. Dit heeft ook de publiciteit gehaald.
Over dit onderwerp zijn kamervragen gesteld door Verhoeven, en daarbij is de vraag
opgekomen of deze sms in het kader van de beantwoording ook aan de Kamer moet worden
verstrekt.
Inhoudelijk is er – zo begreep ik – geen probleem met de sms, het gaat dus vooral om het
principe.

We zijn wel geneigd om mee te gaan met openbaarmaking aan de Kamer, maar willen dit wel
graag even bij jullie checken. Hoe staan jullie hier tegenover?
De vraag is ons door  gesteld, ik begreep dat er nogal druk op staat dus bij voorbaat dank
voor een spoedige reactie!

Groet,

……………………………………………………………………………..
Directie Wetgeving en Juridische Zaken
Ministerie van Economische Zaken en Klimaat
Ministerie van Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit
Bezuidenhoutseweg 73 | 2594 AC Den Haag
Postbus 20401 | 2500 EK Den Haag
……………………………………………………………………………..
T (070)  | (06) 
E @minezk.nl
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